
Protokollsbilaga § 11:4 Dnr. KS 2022/0250

Särskilt yttrande Kommunstyrelsen 2023-lO-O9.
Ärende 4. Svar på medborgarförslag nr 26/2022 - Highland cattle till hagarna i Röllingby

Backar

Miljöpartiet ser positivt på att det åter ska finnas djur som kan beta vid Röllingby backar.

Kenneth Johansson (MP)



Protokollsbilaga § 11:6 Dnr. KS 2023/0012

Särskilt yttrande Kommunstyrelsen 2023-IO-O9.
Ärende 6. Svar på medborgarförslag nr 2/2023 - Anlägg gång- och cykelväg mellan

Sockenvägen och Österåkers kyrka

Miljöpartiet ser gärna en gång- och cykelväg inte bara till Österåkers kyrka, utan även till

Garnsvikens badplats och Österåkersanstalten.

Kenneth Johansson (MP)



Protokollsbilaga § 11:10 Dnr. KS 2022/0109

Särskilt yttrande Kommunstyrelsen 2023-I0-O9.
Ärende IO. Svar på medborgarförslag nr 8/2022 - Riktlinjer för antal parkeringsplatser vid

nybyggnation av flerbostadshus

Miljöpartiet är positiva till minskat bilåkande/hållbart resande och därför är ett lågt parkeringstal i

de centrala delarna och /eller nära Roslagsbanan i Åkeráberga bra. Men det är viktigt att styret

inte bara medger ett lågt parkeringstal, man måste också kommunicera ut det till de som flyttar in.

Man behöver vara tydlig utåt mot kommuninvånare, nyinflyttade, och förklara att det är ett aktivt

ställningstagande man gör i de nybyggda områdena att man kanske inte kan ha någon bil eller

maximalt en bil, när man bor i centrala Åkersberga.

Styret bör även i moblitetsplanen beskriva hur man ska jobba för att stimulera till ett ändrat

resebeteende hos kommuninvånarna, till exempel förbättrade cykelvägar, attraktiv kollektivtrafik

och bilpooler.

Kenneth Johansson (MP)



Protokollsbilaga § 11:12/01 Dnr. KS 2019/0063

Reservation Kommunstyrelsen 2023- I 0-09.
Ärende I2. Förnyat uppdrag detaljplan Tuna 6:l5|

Roslagspartiet vill begränsa bygghöjderna i det aktuella projektet till 3 våningar.

Peter Nummert (RP)



Protokollsbilaga § 11:12/02 Dnr. KS 2019/0063

Särskilt yttrande Kommunstyrelsen 2023- IO-09.

Ärende I2. Förnyat uppdrag detaljplan Tuna 6: I 5I

Det är Viktigt att vi tillåter hög byggnation i kollelçtivttañknära lägen så att Her kan bo utan behov
av bil, och dessutom får Vi en blandad bebyggelse och socioekonomi. Däremot anser Vi att

kommunen behöver sätta krav på till exempel fler hyresrätter, studentbostäder, delningsboende
mm i planuppdraget. En fördjupad översiktsplan behöver också tas fram för detta område (Tuna
station med omgivning).

Kenneth Johansson (MP)



Protokollsbilaga § 11:17/01 Dnr. KS 2023/0058

Särskilt yttrande Kommunstyrelsen 2023-IO-O9.
Ärende I7. Riktlinjer för flaggning.

Vi Sverigedemokrater vill inte flagga med Pride flaggan då själva organisationen mer är att

betrakta som en politisk organisation som öppet inte välkomnar samtliga homo-, bi-, och
transfobi.

Sedan anser Vi Sverigedemokrater att en stor majoritet av de infödda svenskarna inte har något
problem med homo-, bi-, och transfobi utan att de stora problem hittar vi företrädesvis hos
utomlandsfödda utanför Europa.

Anders Borelid

SD



Protokollsbilaga § 11:17/02 Dnr. KS 2023/0058

Särskilt yttrande Kommunstyrelsen 2023-I0-09.
Ärende I7. Riktlinjer för flaggning.

Österåkers kommun flaggar med Sverigeñnska flaggan då Österåker kommun ingåri
förvaltningsområde för finska språket som ger den särskilda rättigheter. Enligt Österåkers
kommuns riktlinjer innebär detta exempelvis rätt till använda ñnska i kontakter med kommunen
och rätt till förskola och äldreomsorg på ñnska.

Michaela Fletcher (M)



Protokollsbilaga § 11:17/03 Dnr. KS 2023/0058

Särskilt yttrande Kommunstyrelsen 2023-IO-09.
Ärende I7. Riktlinjer för flaggning.

Miljöpartiet ser gärna att kommunen flaggar med regnbågsñaggan även under Prideveckan.

Kenneth Johansson (MP)



Protokollsbilaga § 11:19 Dnr. KS 2021/0137

Särskilt yttrande Kommunstyrelsen 2023-I0-O9.
Ärende I9. Svar på motion nr I5/202I av Michael Solander (MP) - Fossilfria fordon och
maskiner i kommunens regi.

Miljöpartiet ser fram emot den första uppföljningen av nyckeltalen angivna i kommunens miljö-

och klimatprogram.

Ett av nyckeltalen för att följa upp miljömålet om en fossilfri kommun är andel bränsle i

kommunkoncernen. Där ingår både kommunens fordonsflotta (inklusive Armadas och
Roslagsvattens tjänstebilar), avfallsttansporter och upphandlade samhällsbetalda transporter samt
upphandlade entreprenader som har arbetsmaskiner. (Miljöpartiet påminner här om att

Österåkers kamrnun nådde målet bara till 47% gällande miljöbilar i kommunorganisationen år

2022.) Dessa nyckeltal, liksom all uppföljning av miljö- och klimatprogrammet, kommer första

gången att rapporteras i början av 2024, för år 2023. Det ger en transparangs och möjlighet för

både medarbetare och invånare att följa hur kommunen ligger till i förhållande till målet

Kenneth Johansson (MP)



Protokollsbilaga § 11:20 Dnr. KS 2022/0236

Särskilt yttrande Kommunstyrelsen 2023-l0-O9.
Ärende 20. Svar på motion nr 3 I/2022 av Francisco Contreras (V) - Om kommunal
koldioxidbudget

Miljöpartiet har under 2022 själva lagt en motion om koldioxidbudget, vilken besvarats med
samma svar, och Miljöpartiet yrkar därför såklart bifall till denna motion.

Kenneth Johansson (MP)



Protokollsbilaga § 11:22 Dnr. KS 2022/0265

Särskilt yttrande Kommunstyrelsen 2023-IO-09.
Ärende 22. Svar på motion nr 33/2022 av Johan Agge (RP) och Anna Maria Tipper (RP)-

Starta och driv en kommunal resursskola i egen regi.

Roslagspartiet ñnner det problematiskt att kommunen inte avser starta en egen resursskola.

Behovet är stort och kön till Helleborusskolan ökar. Enligt prognos som delgavs FGN 2022 från

ägare till Helleborusskolan fanns en kö på 300 barn. Det visar på att kommunens skolor inte

klarar av att bemöta de behov som finns idag. Att då påstå att kommunen kan möta behovet
genom Rosensverksamheter på 15-20 platser och andra ”stödskolstruktuter” faller på sin egen
orimlighet med tanke på den kö som årligen ökar. Ett samband finns även till de så kallade

effektiviseringar 50m kommunen ålägger skolorna genom att inte räkna upp resurstilldelningen i

nivå med de reella kostnaderna för verksamheten. Elever i behov av särskilt stöd är resurstunga

elever. Underlaget Visar även att förvaltningen inte förstår behovet för en elev med NPF som inte

klarar av de stora sammanhangen. Elevens behov av mindre sammanhang försvinner inte efter 1-

4 terminer i en SU-grupp. Det är oerhört viktigt att komma ihåg att det är stor skillnad på särskild

undervisningsgrupp (SU-grupp) och en resursskola. En stor brist när kommunen inte driver sin

egen resursskola är att man inte utvecklar sina egna kunskaper kring vad som krävs både

resursmässigt men även kompetensmässigt för att en sådan verksamhet ska kunna drivas med
kvalitet.

Roslagspartiet ñnncr det allvarligt att förvaltningen uttrycker att utökningen av anpassad

grundskolan tar så mycket resursers i anspråk att elever med bl a NPF inte ska få det de äri

behov av. Ni ställer två grupper emot varandra.

Peter Nummert (RP)



Protokollsbilaga § 11:23 Dnr. KS 2023/0022

Särskilt yttrande Kommunstyrelsen 2023-IO-O9.
Ärende 23. Svar på motion nr “2023 av johan Agge (RP) och Anna Maria Tipper (RP)-

Läromedelskartläggning

Mycket av det Vi efterfrågar ska finnas på varje enhet och är således för förvaltningen att

sammanställa. Vi efterfrågar ingen forskningsanalys utan helt enkelt. Vad finns, hur är kvalitén

och vad behövs. Precis så som föreligger en huvudmannaskapet. Dvs att ha information om. Vi
som huvudmän behöver få en bild av hur rektorerna klarar av att ge eleverna de läromedel dom
har rätt till utefter dom resurser vi ger rektorer. En organisation är ju naturligtvis aldrig statiskt,

men Vi som huvudmän behöver få en överblick vad gäller rotation och stabilitet i verksamheten

då detta är trygghetsskapande och kvalitetsökande. Att inte ha tillgång till den informationen gör
att vi som huvudman kan ta Vårat ansvar.

Peter Nummert (RP)



Protokollsbilaga § 11:25 Dnr. KS 2023/0148

Särskilt yttrande Kommunstyrelsen 2023-l0-09.
Ärende 25. Risk och sårbarhetsanalys 2023-2026

Miljöpartiet tycker att vi skulle fått mer tid på oss att ta ställning till ”Risk- och

sårbarhetsanalysen”. Handlingarna sändes ut sent. Igen.

Kenneth Johansson (MP)



Protokollsbilaga § 11:35 Dnr. KS 2023/0204

Särskilt yttrande Kommunstyrelsen 2023-IO-09.
Ärende 35. Kvalitetshöjande åtgärder och insatser inom Österåkers kommun

Miljöpartiet tycker att pengarna som blivit över ska gå till kärnverksamheterna, skola, Vård och
omsorg.

Kenneth Johansson (MP)


